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زهرا یزدانی:

مسئولان رده بالا
کشتی بانوان
را قبول ندارند 

بانوی مدال آور کشتی آلیش بانوان از بی توجهی 
مسئولان رده بالای ورزش کشور به کشتی بانوان 
انتقاد کرد و گفت: آن ها رشته ما را قبول ندارند. زهرا 
یزدانی، کشتی گیر وزن منهای ۵۵ کیلوگرم که مدال برنز 
مسابقات جهانی آلیش در قزاقستان و طلای بازی های 
داخل سالن ۲۰۱۷ ترکمنستان را در کارنامه دارد،  مدعی 
بی توجهی مسئولان رده بالای ورزش به کشتی بانوان 
شد و بیان کرد: ما از طرف فدراسیون کاملا حمایت 

کنون به حمایت مسئولان رده بالای  می شویم اما ا
ورزش کشور نیاز داریم. هر بار که اردو برگزار می کنیم، 
خانم هایی به عنوان نماینده وزارت ورزش به اردوی ما 
می آیند، حرف هایمان را می شنوند اما کاری نمی کنند. 
مسئولان رده بالای ورزش رشته ما را قبول ندارند. مدال 
قهرمانی جهان و بازی های داخل سالن آسیا را دارم 
اما هنوز نتوانسته ام از تخفیف شهریه برای دانشگاه 

استفاده کنم، یعنی ما را قبول ندارند.

نیکبخت 
واحدی

اینجا، آنجا  
همه جا!

زمین چمن مصنوعی قدس طلاب
با وجود وعده ۳ رئیس اداره ورزش و جوانان مشهد همچنان درکماست

۶۵۰ روز در خاک!

سکوت فدراسیون ها در قبال 
لیگ های نیمه تمام بانوان

با وجود اینکه ورزش کشور به مرور در حال 
بازگشــت به حالت قبل اســت و رشته های 
مختلف در حال برنامه ریــزی برای ادامه راه 
هستند اما چند بازی باقی مانده از لیگ های 
برتر فوتبال و بســکتبال بانوان، ورزشکاران 
و مربیــان را ســردرگم کرده اســت و هر 
دو فدراســیون نیز موضع ســکوت در پیش 
گرفته اند. به دلیل شیوع کرونا، پرونده لیگ 
بســکتبال مردان بدون برگزاری دیدارهای 
پلی آف از همان روزهای ابتدایی مختومه اعلام 
شد، اما برگزاری فینال معوقه لیگ بانوان در 
دستورکار فدراسیون قرار دارد. در حالی که 
تنها یک بازی فینال باقی مانده اســت و دو 
تیم با پایان لیگ موافق هستند اما فدراسیون 
برگزاری دیدار معوقه فینال را یکی از اولویت ها 
در تقویم امســال قرار داد هر چند که تاریخ 
برگزاری آن اصلا مشخص نیست. لیگ برتر 
فوتبال نیز دیگر بلاتکلیف ورزش بانوان است. 
با وجود باقی ماندن ۶ هفته از لیگ و با توجه به 
اختلاف امتیاز شهرداری بم با تیم های پایین 
جــدول، قهرمانی این تیم قطعی اســت، به 
همین دلیل تعدادی از تیم های لیگ برتری با 
ارسال نامه ای به فدراسیون خواستار تعطیلی 
لیگ شدند اما فدراسیون هنوز جوابی به این 

درخواست نداده است.

شانس دختران شطرنج باز 
برای رسیدن به بام دنیا

اردوی تیم ملی شــطرنج بانوان که پیش از 
این با حضور ۴ ملی پــوش به صورت مجازی 
در حــال برگزاری بود، حــالا عضو جدیدی 
دارد و سارا خادم الشریعه نیز بعد از چند ماه 
دوری از تیم به جمع ملی پوشــان بازگشته 
است. امیررضا پور رمضانعلی که هدایت تیم 
ملی زنان را برعهده دارد به این تیم بســیار 
خوش بین است و گفته است بانوان شطرنج باز 
ایران این ظرفیت را دارند که در سطح جهان 
بین ۳ کشور برتر قرار بگیرند و حتی شانس 
قهرمانی دارند. برای تسریع بخشیدن به این 
موضوع هم می توان از استادان داخلی استفاده 
کرد و هم از مربیان خارجــی بهره بگیریم. 
نفراتی همچون ساراسادات خادم الشریعه و 
مبینا علی نسب که در تیم ملی حضور دارند به 
عنوان انگیزه برای جوان ترها هستند و ترکیب 
باتجربه ها و شــطرنج بازان نوجوان می تواند 

آینده این رشته را تضمین کند.
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با بی احترامی عذرم را خواستند  و کسی از من حمایت نکرد
گلایه های معصومه زارعی که بعد از ۱۰ سال از هیئت اتومبیل رانی و موتورسواری کنار گذاشته شد

هیئت  جدید  رئیس  پیش  چندی 
اتومبیل رانی و موتورسواری خراسان رضوی 
در حالی  نایب رئیس جدید بانوان استان را 
معرفی کرد که مسئول قبلی نزدیک به ۱۰ 
سال این سمت را در اختیار داشت. معصومه زارعی، 
ملی پوش با تجربه والیبال نشسته بانوان، در تمام 
این سال ها مسئولیت نایب رئیسی بانوان را برعهده 
داشت اما حالا بدون هیچ دلیل مشخصی برکنار 
شده که گلایه و دلخوری این ورزشکار باسابقه را نیز 

در پی داشته است.
معصومه زارعی در گفت وگو با شهرآرا درباره این 
موضوع گفت: در این چند ماه اتفاق هایی رخ داد که 
هیچ یک از مسئولان ورزشی استان پیگیر ماجرا 
نشدند و از من که ورزشکار آن ها با ۲۰ سال سابقه 
هستم، حمایت نکردند. ۱۳ سال است که در هیئت 
استان حضور دارم، هرکاری از تی کشیدن تا نایب 
رئیسی را انجام داده ام و از هیچ کمک و تلاشی در 
این سال ها دریغ نکرده ام. از سال ۸۹ به عنوان نایب 
رئیس استان حضور داشتم تا اینکه پیش از شروع 
سال جدید خبر اخراجم را پس از این همه سال با 

بی احترامی دریافت کردم.
زارعی ادامه داد: پس از رفتن رمضانی از هیئت 
اتومبیل رانی و موتورسواری استان، سلاطین به 
عنوان سرپرست معرفی شد، پس از آن به دلیل 
طولانی شدن سرپرستی، اداره کل سرپرست 
جدیدی معرفی کرد تا مجمع انتخاب رئیس هیئت 
استان را برگزار کند اما در این دو ماهی که سجادی، 
سرپرست بود، بدترین رفتارها با من شد که حتی 

دلیلش را نمی دانستم.
 به دلیل ساعت های کاری اخراجم کردند

وی ادامه داد: سرپرست جدید برای خود مشاور 
حقوقی انتخاب کرد که این شخص مدعی شد من 

کم سرکار می روم، در حالی که من به صورت کامل 
در دفتر هیئت حاضر می شدم و در غیر این صورت 
یا اداره کل پیگیر کارها بوده یا مرخصی گرفته بودم. 
زارعی افزود: با توجه به اینکه افراد معلول ۵ ساعت و 
۳۰ دقیقه باید به صورت رسمی در محل کار حضور 
داشته باشند من نیز همین زمان را در هیئت حضور 
داشتم و همیشه با وجدان کار کرده ام. اما آن ها 
همین موضوع را مطرح و نامه ای صادر کردند مبنی 
بر اینکه من دیگر سمتی در هیئت ندارم. حتی 
سرپرست با بدترین رفتار و لحن من را از دفتر خود 

بیرون کرد.
 از اداره کل و مدیرکل دلگیر هستم

نایب رئیس سابق هیئت اتومبیل رانی و موتورسواری 
خراسان رضوی با اشاره به سوابق ورزشی خود بیان 
کرد: وقتی اداره کل ورزش استان پشت ورزشکار 
بیست ساله و قهرمان و ملی پوش خود نباشد، 
همین می شود. من چندین سال بانوی برتر حجاب 
و از سوی استاندار و امام جمعه تقدیر و تجلیل 
شدم. عضو کمیسیون بین المللی والیبال نشسته 
هستم. در تمام این سال ها رزومه مشخصی دارم 

اما مدیرکل و معاون او هیچ عکس العملی به این 
موضوع نشان ندادند. با این شرایط چه انگیزه ای 
دیگر برای ورزش کردن می ماند؟ هرجا عنوان 
ورزشکار نمونه بود من را معرفی می کردند اما حالا 
دیگر معصومه زارعی نیستم؟ حالا باید دنبال حق 
و حقوق و بیمه بیکاری خودم در ادارات باشم؟ من 
واقعا از اینکه در این ماجرا اداره کل ورود نکرد، دلگیر 
هستم. می توانستند احترام بگذارند و صحبت های 
من را گوش کنند. پشتوانه منِ ورزشکار و ملی پوش 

باید مدیرکلم می بود اما این اتفاق نیفتاد.  
 به خاطر ورزش بچه دار نشدم

کاپیتان تیم ملی والیبال نشسته خاطرنشان کرد: 
۲۰ سال برند ورزش این شهر و استان بوده ام حالا 
بدون یک تشکر خشک و خالی و بدون دلیل و با 
رفتار غیراخلاقی من را بیرون می کنند. در این 
مدت یک روز آسایش نداشتم و به من هتک حرمت 
شد. هرکسی در هیئت کار اداری داشت هر کاری از 
دستم برمی آمد انجام می دادم. من به خاطر ورزش 
بچه دار نشدم تا بتوانم با تمام توان در این راه خدمت 

کنم و حالا جواب زحماتم این است؟

 مانع ورودم به مجمع شدند
او در ادامه با اشاره به ممانعت از ورودش به جلسه 
مجمع گفت: مجمع انتخاب رئیس هیئت استان 
در ماه های پایانی سال قبل برگزار شد و زمانی که 
من در محل برگزاری جلسه ها حاضر شدم از ورود 
من به جلسه جلوگیری کردند و مانع ورودم شدند. 
می گفتند سرپرست نامه زده است که زارعی هیچ 
سمتی در هیئت ندارد و به عنوان نایب رئیس 
نیز حق رأی ندارد و همچنین هیئت دیگر نایب 
رئیس هم ندارد. دلیل این رفتارها را نمی دانم. 
وی خاطرنشان کرد: گرایلی، رئیس جدید هیئت 
استان، اصلا من را ندیده بود و حتی صحبت های 
من را گوش نکرد تا اینکه یک ماه بعد توانستم با 
او جلسه ای داشته باشم تا من را بشناسد. قبل از 
آن گرایلی جلسه ای با حضور همه ورزشکاران و 
مسئولان برگزار کرده بود و از این جمع فقط من 
را دعوت نکرده بود. دلیل را که جویا شدم گفتند 
به علت کرونا شما را دعوت نکردیم. آنجا بود 
که فهمیدم در بین همه آن افراد گویا من کرونا 

داشته ام و خبر نداشتم!
 اجازه ندادند به هیئت بروم

زارعی ادامه داد: بعد از اینکه قرنطینه تمام 
شد و اعلام کردند هیئت ها چند ساعت در روز 
باز هستند، به هیئت مراجعه کردم اما بازهم با 
رفتارهای عجیبی روبه رو شدم. اجازه ندادند 
پشت میز بروم و روی صندلی بنشینم! من فقط 
گفتم مگر من چه کاری انجام داده ام؟ حالا 
هم که حکم نایب رئیس جدید هم صادر شده 
است و امیدوارم ورزشکارانی که پشت سر من 
صحبت کرده بودند، مشکلاتشان حل شود. 
نایب رئیس سابق هیئت استان تأکید کرد: 
دیگر این موضوع برای من تمام شده است و 
واقعا انرژی و انگیزه ای برای ادامه راه ندارم فقط 
می گویم حق هر مدیری است که نیروهای خود 
را انتخاب کند و کاملا منطقی است اما چطور به 
خودشان اجازه می دهند چنین رفتاری داشته 
باشند و بی احترامی کنند. در تمام این سال ها 
به جرئت می گویم مدیریت رمضانی سرآمد همه 
مدیریت ها بوده است اما حالا حتی احترام سال ها 

خدمت به ورزش این کشور را نگه نمی دارند.
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نرم افزارهایی
که به کمک مربیان فوتبال می آیند

امروزه نرم افزارهای آموزش فوتبال در اپ اســتورها موجود 
هســتند که به صورت رایگان یا در برخی موارد با پرداخت 
هزینه کم در دســترس آنالیزورها یا مربیــان فوتبال قرار 
می گیرند. حتماً در مســابقات فوتبال به ایــن نکته توجه 
کرده اید که هنگام تعویض بازیکن، سرمربی یا کمک مربی 
با استفاده از یک تخته شاسی کوچک نکاتی را درباره تغییر 
تاکتیک و ترکیب تیم به بازیکنان انتقــال می دهد. امروزه 
تبلت ها و گوشــی های تلفــن همراه به تدریــج جایگزین 
تخته های چوبی شده است و اعضای کادر فنی یک تیم فوتبال 
تمامی نکات لازم برای پیروزی در یک مســابقه را از طریق 

نرم افزارهای آموزش فوتبال در اختیار بازیکنان می گذارند.
Soccer Coach Pro

این نرم افزار به مربیان امکان طراحی سیستم های مورد علاقه 
خود را می دهد. مربیان قادر خواهند  بود تا چینش های تیمی 
و تمرینات گروهی طراحی شده را در فرمت عکس ذخیره 

کنند و در گوشی های دیگر به اشتراک بگذارند.
Coach Tactic Board: Soccer

یکــی از نرم افزارهــای طراحی تخته تاکتیکی محســوب 
می شــود، اما ویژگی های دیگری نیز دارد. هدف اصلی این 
نرم افزار توسعه راهبردهای تاکتیکی و بازی است و استفاده 
از آن برای مربیان بسیار آسان است. با استفاده از این برنامه 
آموزش فوتبال، مربیان می توانند تفکرات تاکتیکی خود را به 
صورت بصََری با بازیکنان به اشتراک بگذارند. افزون بر این 
امکان استفاده از حالت فول فیلد و نیم صفحه برای طراحی 
بازی در اختیار مربیان قرار گرفتــه که به همراه ۴۷ راهبرد 
آماده، آن را به یکی از بهترین نرم افزارهای آموزش مربیگری 

تبدیل کرده است.
Football Coach 7/27

بهتریــن نرم افزار  آمــوزش مربیگری فوتبال بــرای تبلت 
اســت که به صورت مُصَور و ادراکی، تفکــرات مربی را به 
بازیکنان انتقال می دهد. این برنامه دارای آیکون های فراوانی 
اســت که برای نشــان دادن بازی  ها و تمرین  های مختلف 
در زمین ورزشــی استفاده می شــود. اگر فوتبالیست های 
خردسال را تمرین می دهید، این نرم افزار بهترین گزینه برای 
آموزش تاکتیک های تیمی محســوب می شود؛ به گونه ای 
که جلسه های طراحی شده به صورت خودکار در آن ذخیره 
می شود و امکان به اشــتراک گذاری آن ها با اعضای تیم به 

راحتی انجام می شود.
The Coaching Manual

یک راهنمای جامع برای مربیان محســوب می شود که در 
قالب صفحات وب و تلفن همراه در دسترس آن  ها قرار دارد. 
شما می توانید نسخه رایگان را دانلود یا ۲ ورژن پریمیوم آن 
را خریداری کنید. با دانلود نسخه رایگان نیز امکانات بسیاری 
نظیر جلسه های تمرینی کامل و ابزارهای ساخت تمرینات 
ورزشی در اختیار مربیان قرار می گیرد که قابلیت ثبت تیم 
باشگاهی و ســازمان دهی بازیکنان را برای آن ها به ارمغان 

می آورد. 

ــــــ ـــــــ گــــزارش روز ـ
شیطنت دنباله دار
رسانه های عربی

یک ماه پیش بود که خبــر کاندیداتوری ایران برای 
میزبانی از مسابقات جام ملت های آسیا در سال۲۰۲۷ 
میلادی منتشــر شــد؛ خبری که از همــان ابتدا با 
واکنش هــای مختلفی همراه بود. وجود مشــکلات 
اساسی سخت افزاری، قوانین جاری در ورزشگاه های 
ایران از جمله حضورنداشــتن بانوان برای تماشای 
مسابقات، نداشــتن لابی قوی در ای اف سی و موارد 
دیگــری از این دســت بود کــه باعث می شــد این 
کاندیداتوری بیشــتر شبیه به یک شــوی تبلیغاتی 
باشد تا یک تصمیم واقعی! حالا اما به نظر می رسد که 
همسایه های کشور ما در حاشیه خلیج فارس همچنان 
در حال ادامه دادن شــیطنت های همیشــگی خود 
هستند و با اســتفاده از لابی های قوی و کرسی هایی 

۰۸مهمی که در ای اف سی...

۱۰
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مژده رنگیان
m.rangian@shahraranews.ir
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دژاگه برای تمرینات
اعلام آمادگی کرد!

سردار  پلن B روسونری 
برای فصل بعد

اساسنامه فدراسیون فوتبال 
با دلالی تهیه شده است

دادکان: بودجه فرهنگی خرج بوقچی ها
و هوچیگری می شود

مجوز تردد 
۲۵۰موتورسیکلت های ۲۵۰موتورسیکلت های ۲۵۰ و 

۱۰۰۰ در شهر صادر شد

۰۸ ۰۸

۱۰۰۹

۱۰

گپ و گفتی با مصطفی صنوبری 
پیش کسوت فوتبال مشهد

در مشهد به بومی ها 
بها نمی دهند

با پیش کسوتان

فوتبال

۷۷

۲۵ مرداد ۱۳۹۷ تیتــر «فوتبال زیــر خط فقر» 
شهرآرا ورزشی با تصویری از بازی بچه های عشق 
فوتبال روی زمیــن صدپاره چمن مصنوعی قدس 
طلاب، شروعی بر مصیبت نامه وعده های سرخرمن 
مسئولان ورزش مشــهد برای تعویض چمن این 
زمین بود. وعده هایی که یکی پس از دیگری موعد 

تحقق آن ها از راه رســید اما خبری از ترمیم زمین 
قدیمی شهر نشد! گویا گره ای کور بر کار این زمین 
افتاد و قرار نیست حتی با تعویض ریاست های اداره 
ورزش و جوانان هم مشکل زمین چمن مصنوعی 
قدس طلاب حل و فصل شود. حالا با وجود گذشت 

بیش از ۶۵۰ روز از تاریخ  اولین گزارش شهرآرا...

اینجا، آنجا  

 روز از تاریخ  اولین گزارش شهرآرا...

۱۰


